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Kde bolo tam bolo, bola raz jedna krajina, teda kontinent, dobre, dajme tomu planéta. Delfíni ešte na
nej zostali, takže Vogonská stavebná flotila je ešte ďaleko.

Na tejto planéte, dajme tomu nazveme ju, ehm Zemou, napríklad, žil druh menom Homo Sapiens
Sapiens. Veľa Homov pracovalo po celej planéte a iní vyvíjali činnosť . Aky je v tom rozdiel? No
zadefinujme si:

práca, ako vytváranie nejakej hodnoty, teda energie, informácie, alebo matérie (tovaru)
vyvijanie činnosti, teda vedomé, či podvedomé parazitovanie na práci iných.

Keď pomer práce ku vyvijaniu činnosti dosiahol kritického nepomeru, tak nazvime ich Homo
Diabolicus, vytvorili jeden z nasledovných scenárov:

vojna riadená pravidlami a prostriedkami 6 priority. Asi nemusím spominať vojny v európe,
ópiové vojny (myslím fyzická likvidácia Guanjou loďstvom malej británie), 1 a 2 časť svetovej
vojny v 20 storočí,
genocída pomocou prostriedkov likvidacie genofondu 5 priority (americkí pôvodni obyvatelia
infikovanymi dekami, sacharidovým jedlom a týmto v podstate po celej planéte u pôvodných
obyvateľov, kam prišiel biely sahib), ópiové vojny, kde zločinecký gang za jeden rok šiel z 2000
krabic ópia na dpvpz 20 000 krabic ópia a zahubil cez 200 miliónov černovlasých ľudí a rozbil
ríšu stredu.
likvidácia celých štátov na 4 a 3 priorite riadenia, rozpad Rakusko-Uhorska, rozpad Ruskeho
impéria, rozpad Sovietskeho zväzu, teraz rozpad SŠA
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Popri tom sa stalo len málo, čo by sa nedalo nazvať zvláštnym. Boh má veľký zmysel pre humor.
Medzi Homo Diabolicus zasial semeno svedomia. Začali vychádzať malé aj veľké romány, ktore
neboli pálené. Ľudia sa stavali na barikády, v SŠA Kráľ Šalamún, teda Martin Luther, matrične ako
ten iny, ktorý pribijal klincom papiere na dvere kostolov. V európe to bol Lev Nikolajevič Tolstoj ale
hlavne knieža Dostojevský, v Ázii Mahatma Ghandí. A humor Boha pokračoval stvorením internetu.
Informácie sa zacali šírit medzi Homo Sapiens Sapiens a Homo Diabolicus začal mat problém. Čím to
riešil?

internetové porno zdarma
Internetové interaktívne hry
sociálne siete špecializované na individuálne potreby narcistickej povahy jedinca
digitálne ID
internet vecí
digitálna mena
digitálny koncentrák

Tuším Atevi dala takýto krásny obraz. Boh s natiahnutým ukazovákom a Adam s prstom stiahnutým.
A stačí tak málo, dotknúť sa Boha a spojit sa, cez svedomie.

No ale rozprávac má udržiavať poslucháčov v napätí tak poďme ďalej.

Jeden osvietený cisár, nazvime ho Elon Errolovič sa rozhodol, že uz nebude viac, ako napriklad
regent Robert Ľudovítovič bol raz obvinený, robiť vykoris.. teda manažment nejakej bane na drahé
kovy. Veď predsa ku digitálnemu konc…digitalnemu raju 21 storočia, patria aj autá, ktore nefungujú
na to bakane palivo, na ktoreho amerických zasobach sedi nejaké bakané Rusko. Je potreba byť
kreativni a oprašiť skvele napady z roku 1913 Tomas Alva Edisona

1913 Edison a jeho prvé elektroauto

Tak Elon Errolovič kúpil EcoSuperfirmu, zelenú, ako trava pri generalskej návšteve. Edisonove GE
nebolo vhodné, ale Nie Nikolova Tesla bola.

Čo sa dialo ďalej, tu celkom dobre vysvetľuje anonymous:

Ešte že tu nie sú kľúčové slová ako #vaccinehesitancy, #spikeproteinkills, #faucigate, a nie iba
vyhrážanie sa konkretnemu cloveku, inak by to Youtube vymazal za porušenie community guidelines

No čo už. Čo to urobil pre “Anonymous” ten bakany cisár Marsu Elon Errolovič?

vlastnil bakanu baňu na drahe kovy (ok, ako do roku 2021 všetci vedeli)
Vyrábal bakané autá s lítiom ťazenym aj detskou prácou (ako do roku 2021 všetci vedeli)
jeho autonómne predražené autá zabúhali a ďalej zabijajú v ramci pokroku (ako do roku 2021
všetci vedeli)
vraky týchto áut su ekologickou katastrofou (ako do roku 2021 všetci vedeli)
Ellon Errolovič dostával dotácie kvôli nizkym emisiám CO2 (ako do roku 2021 všetci vedeli)
Na kúpe a spekuláciach Bitcoinu zarobil viac ako na autách (ako do roku 2021 všetci vedeli)
Prestal lubkať Bitcoin v 2021 roku a prehlásil že parafrázujem, je to len digitálna bezcenná
bublina a hodnota penazí q ekonomiky je len v tovaroch a energiách. A uz ho “Anonymous
nelubkajú”
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Len jeden z veľa článkov, ktory nepovie veľa. Dovoľte môj osobný názor:

striebro, dobré
zlato, dobré
diamanty, brilianty, no, ako tak
platina, palladium, ok
hotovosť, ako tak dobré
veľky pozemok s hydroponickou, jedlou alebo inou zahradou, ovcami, kravami a/či sliepkami,
dobré
solarna energia off grid, no, ako tak
veterna/vodná energia off grid, ak je k dispozicii, špica
vlastna studňa, špica
malá, či veľká bylinkocá záhradka, špica
mlyn v okolí, špica

Toto všetko ma jeden spoločny menovateľ. Nie je to napojené na nejaký počítač. Môže sa to vymeniť
za inú hodnotu, zachovať na mimovegetačné obdobie. A hlavne, je to práca a jej hodnota uchovaná v
hodnote, či už degradovateľnej časom, alsbo nie.

Bitcoin a vseobecne kryptomeny sú podľa mňa vyvijaním úsilia. “

Čo je cryptomining? Ako sa dá z ničoho zodvihnúť veľkymi serverovými dátacentrami zvyšovať
hodnota niečoho? Alebo to znižovať? Čím je bitcoin krytý? Alebo iná mena vratane digitálneho eura
či jüanu? Je za ním nejaká realna tovarová, ci energetická hodnota? Alebo su to len gorálky v rukách
conquistadores, ktorí chcú pomôcť zaviesť totálny digitalny koncentrák? Neviem, no ja som nikdy
hodnotu digitalnych penazi a ich tvorbu z ničoho (4 priorita) nechápal.

Homo Diabolicus má ale jeden problém. Adamov ukazovák sa pohol, pretoze ten od Boha je stále
vystretý a čaká, či sa jeho syn pohne a či sa dotknú. Nastal čas zmien a dufam, že medzi nimi bude
znova krytie penazí tovarmi, technickymi kovmi či energonosičmi. Jediná hodnota, ktorá má zmysel
pre prezitie ľudstva.

Bez úrokov. Bez inflácie. Bez bublín….

Buďte zdravi a blaho zelám.

 

Jox

 

P.S. Robert Ľudovitovič sa nechal počuť, ze chce znova ZVYŠOVAŤ dane neumerne zarabajucim nad
3000 Eur. Divida et Impera. Regent mal dávno odísť, lebo skúša znova svoje klasické. Ti druhí…

Svojho času som zarabal 42 000 SKK v hrubom, podľa Róberta Ľudovitoviča som bol milionár, tak to
nazval, milionarska daň. Nasledne som mal zvýšené (a stale mám) odvody do zdravotnej poisťovne,
lebo som “milionár” a musím odvádzať viac. Viete, čo by bolo fér? Dan 5% pre všetkých. Spotreba,
ekonomika, stavebnictvo a investicie by sa sem len hrnuli, ale my musime zachranovat štát tym, ze
voči sebe apriori postavime úspešných a dame im na výber. Byť LGBTI vybrheľmi v progresivnom
košiari či u matoviča/sulika, alebo byť kapitalistickymi vybrheľmi, ved zarábas veľa, tak si
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samozrejme nepriateľom ľudu.

Je mi z toho do nanič, pretože takto štát bude stále rozdelený. A tým, ktorí ho riadit vedia, nebude
vstup po vôli, pretoze pravica či ľavica sú len dve strany jednej mince. Divida et Impera. Atevi vdaka
za upozornenie na ten aspekt, s ktorym Robert Ľudovitovič oznamil zamer ísť za ľuďmi…Jox

Aktualizacia 7.6 2021 7:18:

pre pána Adama: pane hore sú fakty. Vystrite ukazovák a odpoveď dostanete. Ak budete vo svojej
ulite, nádejat sa na spasiteľa, zistíte, ze žiaden nepríde. V momente, keď zacne kampaň voči
uspesnym akákoľvek strana, je to strana, ktorá ide voči tym, čo vedia riadiť. A povedzte mi, viete čo
sa stane, keď nemáte dostatočné kádre? Nech sa páči pozrieť na dnešnu situáciu vo vlade a
parlamente.

Ad Blaha: 4 dňoveho pracovného týždňa sa Vám zachcelo Ľuboš Milanovič? Ja by som suhlasil za
nasledujúcich podmienok:

Slovensko má vlastnú stabilnú menu
Slovensko má vlastnu a stabilizovanú daňovo-odvodovú reformu
Slovensko má zabezpečenú zakladnu zdrojovú stabilitu (dlhodoby kontrakt na ropu a urán)
Slovensko má zabezpečenú sebestačnosť zakladnych potravín a liečív
Slovensko má zabezpečenú obranyschopnosť
Slovensko má zabezpecený vymáhateľný pravny poriadok
Slovensko má zabezpečenú základnú zdravotnu starostlivosť pre všetkych na spickovej urovni
Slovensko má zabezpečené spickové skolstvo

pretože nasledne Slovensko má možnosť mat na váetkych prioritach dostatok kadrov na to, aby sa
riadilo samostatne, má dostatocnú silu na to, aby vedelo ponuknut konkurencieschopnosť a tým aj 4
dňový pracovny týždeň.

Viete, ak sa chcete inšpirovať Josifom Visarionovičom Ľubiš Milanovič, nesmiete íst na to cez
eozdeľovanie, ale cez spájanie pomocou NOSNEJ MYŠLIENKY Ľubos Milanovič. toť vsjo. emáte, nie
je. Napisal ste veľa knih, no nosná myslienka nie je Ľuboš Milanovič. Ak je, tesim sa na nu v
komentaroch.

 

 

Zdroj: https://oracle911blog.wordpress.com/


